
Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande

Hylte kommun beslutade vid föregående kommunfullmäktige att köpa 

exploateringsmark i Unnaryd, HYLTE UNNARYD 1:49 för 3,5mkr samt att 
avsätta 4mkr till SBN för framtida exploateringskostnader. På 

tillväxtutskottets möte framkom det att säljarna inte ville stå för 

saneringskostnaden på ca 1,1 mkr, men bara någon dag efteråt så var en 

del av marken såld.

Mot bakgrund av ovanstående

- Vem tog kostnaden på ca l,lmkr för sanering av marken i 
Unnaryd, HYLTE UNNARYD 1:49?
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